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Protokół Nr 4/0012.5/2024-2029  

z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa, Infrastruktury,  

Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Rady Gminy Boronów 

z dnia 29 sierpnia 2024 r. 

Posiedzenie odbyło się w sali narad Urzędu Gminy w Boronowie w godzinach 16.00-19.00. 

W posiedzeniu wzięli udział członkowie Komisji Bezpieczeństwa, Infrastruktury, Ochrony 

Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Rady Gminy Boronów:  

 

1. Serafin Mzyk – przewodnicząca komisji 

2. Michał Smoleń – zastępca przewodniczącej komisji 

3. Tomasz Dziemba –członek komisji 

4. Robert Kucharczyk - członek komisji 

5. Monika Stępień – członek komisji 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji, inni członkowie Komisji Stałych Rady Gminy oraz:  

 

1. Krzysztof Bełkot- wójt Gminy Boronów  

2. Ilona Robok- przewodnicząca Rady Gminy Boronów 

3. Barbara Kożuch - wiceprzewodnicząca Rady Gminy Boronów 

4. Elżbieta Duda – skarbnik Gminy Boronów 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr 3/0012.3.2024-2029 z dnia 25 czerwca 2024 r. 

4. Omówienie projektów uchwał oraz materiałów na kolejną sesję. 
5. Sprawy różne 

6. Zakończenie posiedzenia 

Ad.1  

Przewodniczący Komisji Serafin Mzyk na podstawie listy obecności stwierdził 

prawomocność obrad.   

Przewodnicząca Rady Gminy Ilona Robok przywitała obecnych dziękując za zebranie się 
przedstawicieli wszystkich Komisji Rady Gminy w jednym miejscu i o tej samej porze. 

Ad. 2  

Porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie i bez uwag.  

 

Ad.3 

Członkowie Komisji jednogłośnie i bez uwag przyjęli protokół z posiedzenia Komisji 

Bezpieczeństwa, Infrastruktury, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa z dnia 13 

czerwca 2024 roku.  

 

Ad.4 



2 

 

Pani Skarbnik Gminy Boronów Elżbieta Duda omówiła projekt uchwały w sprawie zmian 

budżetu gminy Boronów na 2024 wraz z uzasadnieniem do uchwały.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Barbara Kożuch zapytała o zadanie inwestycyjne  

pn. „Przebudowa instalacji hydrantowej w Zespole Placówek Oświatowych”.  

 

Wójt Gminy Krzysztof Bełkot udzielił wyjaśnień, iż po kontrolach wydano zalecenia, według 

których należy dokonać modernizacji sieci p. poż.  

Poinformował również, że zmienia się plan wydatków bieżących o kwotę 43 000 zł środki na 

GOK - dotacja celowa, która dot. kosztów organizacji dożynek powiatowych. Przekazane 

środki mogą być wydatkowane w całości lub tylko w pewnej części.  

Omówiono projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii na prace 

konserwatorskie, polegające na modernizacji instalacji elektrycznej.  

 

Ad.5  

Wójt Gminy Krzysztof Bełkot podziękował radnym za pomoc w organizacji dożynek 

powiatowych, które odbyły się w dniach 24-25 sierpnia 2024 r. w Boronowie.  

 

Radny Serafin Mzyk zapytał o ocenę bezpieczeństwa oraz przygotowanie szkoły do 

nadchodzącego roku szkolnego.  

 

Wójt Gminy Krzysztof Bełkot oznajmił, że szkoła jest przygotowana do powrotu uczniów, 

przekazał informację od pani dyrektor, która zgłosiła problem obecności szerszeni.  

Przewodnicząca Rady Gminy Ilona Robok zapytała o postęp prac przy wyposażeniu placu 

obok przedszkola w piaskownice.  

 

Wójt Gminy Krzysztof Bełkot poinformował, że zamontowano już dwie piaskownice. 

Przewodnicząca Komisji Monika Stępień zapytała o plany wykorzystania muszli koncertowej 

(przy ul. Poznańskiej) oraz, czy po czasowym wyłączeniu jej z użytku spełnia wymagania 

techniczne pozwalające na bezpieczne korzystanie z obiektu zgodnie z jego przeznaczeniem.

  

Wójt Gminy Krzysztof Bełkot poinformował, że obiekt będzie wykorzystywany na różnego 

typu uroczystości i imprezy gminne, szkolne. 14 września odbędą się zawody strażackie. 

Można bezpiecznie użytkować obiekt.  

Ponadto odniósł się do dowozu uczniów do placówek specjalnych. Na chwilę obecną tylko 

jeden rodzic zwrócił się z prośbą o zorganizowanie transportu.   

Wójt poinformował, że spotkanie z mieszkańcami odbędzie się w październiku.  

 

Ad. 6  

Przewodnicząca Komisji Monika Stępień podziękowała za udział w pracach Komisji  

i zamknięto posiedzenie.   

  

                                                                                                              Przewodniczący Komisji 

                                                                                                               

                                                                                                                Serafin Mzyk 


